
Svenska Gordonsetterklubben 
Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte per telefon 2020 04 14 

Närvarande: Lena Blomström (LB), Jan Andersson (JA), Ewa Gröning (EG), Kristina 

Edh (KE), Peter Hoyer (PEH) och Per Grönlund (PG) 

 

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Kallelse 

Mötet ansågs behörigen utlyst. 

§ 3 Val av justeringsman 

Till justeringsman utsågs PEH. 

§ 4 Dagordningen  

Godkändes med följande tillägg: § 11 Årsmöte och utställning, resterande punkter flyttas ned 

ett steg. Paket 2 från Naturvårdsverket under övriga frågor. 

§ 5 Föregående protokoll 

Protokoll från 20 02 17 lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§ 6 Sekreterarens redogörelse för inkomna skrivelser 

- CS-protokoll 1 och 3. Lämnas utan vidare åtgärd. 

- Brev från Thure Olsson angående dagens domarkår och domarutbildning. 

- Skrivelse från Lasse Tano med flera har inkommit från FA-DURK. Tolkas som ett 

förslag till pågående regelrevidering. 

Beslut: Att skicka den tillbaka till FA-DURK för bearbetning. JA ombesörjer detta. 

§ 7 Kassörens redogörelse 

Revisionen för räkenskapsåret 2019 är klar. I dagsläget ej hört något från valberedningen 

angående ny kassör. JA tillskriver dem och efterfrågar förslag. 

§ 8 FA 

Nedanstående diskussionspunkter har tagits upp på senaste mötet i FA-VU. 

- Angående gemensam ekonomifunktion för samtliga specialklubbar. Beslut avseende 

detta tas i respektive styrelse. 

- Avances framtid. Beslut avseende detta tas i respektive styrelse. 

- Specialklubben FA? Beslut avseende detta tas i respektive styrelse. 

- FA-DURK:s verksamhetsberättelse. Denna diskuteras inom styrelsen. Bra rapport, 

men önskvärt med mer bakgrundsfakta och jämförelsesiffror. Även önskvärt med en 



tydligare beskrivning av hur slutsatserna dragits utifrån aktuella siffror. Läggs till 

handlingarna. 

Regelrevidering: Synpunkter på våra förslag till regeländringar har inkommit från 

Thore Larsson. PEH och KE skriver tillbaka för att tydliggöra våra argument för våra 

förslag. 

  

§ 9 Huvudprov 2020 

Domare klara. Fortskrider enligt plan. 

§ 10 Huvudprov 2021 

Förslag på att detta skall genomföras i Bruksvallarna. NNFK kommer att arrangera SM 2021. 

Förslag att provet förläggs den 1-3/10. 

§ 11 Utställning och årsmöte 2020 

Med anledning av nuvarande coronapandemi så är årsmötet i maj inställt. Årsmöteshandlingar 

färdigställs, inklusive valberedningens förslag, som om årsmötet skulle hållas i maj samt 

publiceras på klubbens hemsida. Plan A är att hålla årsmötet i samband med klubbhelg och 

utställning den 27-28/6. Plan B är att hålla utställning i samband med huvudprovet i 

september. EG kontaktar domare. 

§ 12 Övriga frågor 

Paket 2 NVV. Synpunkter inskickat centralt från Svenska Jägareförbundet som kommer att 

driva frågan om utökad skyddsjakt på kråka. EU’s fågeldirektiv förbjuder till reguljär jakt 

under häckningsperiod. 

§ 13 Nästa möte 

5/5 kl 19.00 

§ 14 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Justeras 

Per Grönlund Jan Andersson Peter Hoyer 

 

 


